
 

 

 
 
MESA PEL DESENVOLUPAMENT ECONÒMIC I LA COHESIÓ SOCIAL                           
ACTA Nº         8              ANY 2016 
 
DATA DE CELEBRACIÓ: 16/06/2016                            LLOC: Sala de Plens  
HORA D’INICI: 18:30                                                      HORA FINAL: 20:30 
 
MEMBRES DE LA MESA EN REPRESENTACIÓ Assistents Abse nts Excusats  
JORDI  SAN JOSÉ 

BUENAVENTURA 

President Mesa  
 

 X 

M. CINTA DAUDÉ LLOPART Vicepresidenta Mesa X   

BEGOÑA PUGÉS Secretaria de la Mesa X   

VICTORIA CORBACHO Representant de UGT x   

JOAN  FARRÈS Representant Consorci 
comerç 

X   

DOLORS TURÚ BALMES Directora d’ocupació, 
promoció econòmica i 
comerç 

x   

JOAN SOLER Representació PIMEC X   
JOAQUINA MANCHA Representant del SOC x   
JORDI JORDÁN Representant del grup 

municipal PP 

x   

     
ORIOL BOSSA Representant del grup 

municipal ERC 

x   

MARCIAL MARTIN Representant AAVV Mas 
Lluí 

x   

IVAN MARTIN Representant del grup 
municipal PSC 

x   

XAVIER CAMPDEPADRÒS Representant de USOC X   
SILVESTRE GILABERT Representant del grup 

municipal CC Veins 

x   

ÀNGEL SÀNCHEZ Representant Creu Roja X   

MERCÈ PARÉS Representant de Serveis 
Territorials del Baix  
Llobregat del Departament 
d’Ensenyament de la 
Generalitat de Catalunya 

   
 

X 

ANTONIO MENA Representant del grup 
municipal Junts per Sant 
Feliu 

  x 

ANDRÉS ANDRÉS  Representant Consell 
Comarcal Baix Llobregat 

  X 



 

 

ANTONIO CARDENAS Representant del grup 
municipal C’s 

  X 

ANTONIO PASCUAL Representant Cambra 
Comerç 

  X 

MERCÈ MAS Representant UOC   x 
FRANCESC BORRAS Representant CDC   x 

FRANCESC CANAL Representant Càritas   x 

IMMA PERICAS Representant Fundació 
NouXamfrà 

  X 

VIRTUDES GIRALDEZ Representant del Consorci 
de Comerç 

  x 

JUAN DE DIOS Representant Voluntariat 
St. Feliu 

  X 

LÍDIA MUÑOZ CACERES Tinenta d’alcalde   X 

MANUEL GUERRA  Representant AAVV La 
Salut 

   
X 

     

MIREIA ALDANA Regidora delegada de 
Serveis socials 

  X 

PEDRO GOMEZ Representant del Grup 
Municipal ICV 

  X 

ALEJANDRO PEREZ Representant de l’AEPLA   X 

SAIDA EHILLUUCH Representant de CCOO   x 

RAFAEL  FERNANDEZ Representant AAVV 
Falguera 

  x 

 
 
ORDRE DEL DIA 
1 Informe de les subvencions 2015 de Foment de l’activitat econòmica i 

Foment de l’ocupació 
2 Aprovació de la proposta dels nous  Cercles d’Activitat econòmica 
3 Aprovació de la proposta del Projecte de Mentoring 2016 
4 Informació sobre la creació d’una associació empresarial de tots els 

polígons de la ciutat. 
5 Informació de la valoració de la Fira Comercial i Industrial 2016 
6 Precs i preguntes 
 
 
  
ASSUMPTES TRACTATS 
1 Benvinguda de la vicepresidenta 
2 Es presenta l’informe de les subvencions 2014-2015 de Foment de 

l’Activitat econòmica i de Foment de l’ocupació. 



 

 

3 Es presenten  i s’aproven les propostes dels dos cercles que resten pel 
2016: Indústria 4.0 i processos industrials i innovació tecnològica 
(setembre) i Bones pràctiques  empresarials en RSE (novembre) 

4 Es presenta i s’aprova el nou Projecte de mentoring SF16 amb dues línies 
noves d’actuació: acollida  a les noves empreses que s’ubiquen als 
polígons; i suport a empreses amb nous projectes d’innovació. Es manté 
el projecte inicial de suport a projectes empresarials de nova constitució 
per part els comerços i les empreses de la ciutat.  

5 El punt d‘Informació sobre la creació d’una associació empresarial de tots 
els polígons de la ciutat s’ajorna pel següent plenari. 

6 S’informa sobre a valoració de la Fira Comercial i Industrial 2016 
realitzada pel Grup de treball e la Fira. 

7 Precs i preguntes.  
 
 
ACORDS 
1 Aprovar la proposta dels Cercles d’Activitat econòmica. 
2 Aprovar la proposta del projecte de Mentoring SF16. 
3 S’acorda revisar els horaris de convocatòria de les comissions de treball i 

del Plenari de la Mesa. 
4 S’acorda que el punt de l’ordre del dia referent a l’associació única 

d’empreses dels polígons de la ciutat es torni a presentar en el proper 
plenari 

5 S’acorda revisar la proposta feta respecte a la creació d’una comissió 
d’educació i si s’escau portar nova proposta al proper plenari 

 


